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P r o t o k ó ł   Nr XXXV/2014 

z obrad sesji Rady Gminy Krzeszyce VI kadencji 

w dniu 25 czerwca 2014r. 

 

XXXV zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VI kadencji rozpoczęła się  o godz. 12.00. 

 

Obrady otworzył  przewodniczący Rady Gminy,  Pan Jan Galoński:  

- powitał radnych, sołtysów, gości zaproszonych, Pana Wójta, Panią Skarbnik, Pana 

Mecenasa, Pana Sekretarza, radnego powiatu sulęcińskiego Pana Grzegorza Zawadzkiego. 

- stwierdził prawomocność obrad – na 15 radnych w chwili rozpoczęcia obrad, obecnych 11 

radnych; w trakcie obrad przybył 1 radny. Nieobecnych 3 radnych.  

 

Pan Wójt wniósł o wprowadzenie dodatkowego pkt-u, jako 8,  do porządku obrad, o treści: 

„Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze”. Pozostałe punkty przesunąć według 

kolejności. 

 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 

11 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 

11 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

i przedstawiał się następująco: 

 
1. Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2013r. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Sądu Rejonowego w Sulęcinie. 
5. Przedłużenie umowy dzierżawy z Panią Moniką Musztyfaga – podjęcie uchwały. 
6. Uchwalenie cen wody i stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie  ścieków – podjęcie uchwały.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany opisu granic stałych okręgów wyborczych utworzonych       

na terenie Gminy Krzeszyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 
9. Zmiana uchwały budżetowej 2014r. – podjęcie uchwały. 
10. Sprawozdanie Wójta  z wykonania  Budżetu Gminy Krzeszyce za 2013r. 
11. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie sprawozdania 

z wykonania  Budżetu Gminy Krzeszyce za 2013r. 
12. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzeszyce         z 

tytułu wykonania Budżetu Gminy za 2013r. 
13. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy dotyczącego udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
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14. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2013r. – podjęcie uchwały. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzeszyce. 
16. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 
17. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
 
Protokół z poprzedniej sesji przyjęto jednogłośnie bez uwag 
 

11 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

Ad 2. 

 

Pani Marta Buczkowska przedstawiła stan gospodarki odpadami komunalnymi za 2013r. 

 

Sołtys Pan Pizuński – wniósł o interwencję w sprawie worków na odpady, ponieważ dają 

komplet worków, a na wsi mniej się zbywa papieru niż plastiku i żeby na plastik były 2.. 

 

Pani Buczkowska – im jest po prostu łatwiej dać cały komplet, a nie ma problemu jeśli np. do 

worka na szkło wyrzuci się plastik. 

 

Pan Wójt – Pani Marta opracuje takie ogłoszenie w tej sprawie i roześle się sołtysom. 

 

Pani Buczkowska – poinformowała, że nie odebrano odpadów od jednej osoby, ponieważ        

w koszu był gruz – dachówki, a nie można tego wrzucać do koszy. Takie odpady nie będą 

odbierane. 

 

Więcej pytań nie było. 

Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały analizę stanu gospodarki odpadami za 2013r. 

 

Ad 3. 

 

Pan Wójt – przedstawił projekt uchwały w tej sprawie i poinformował,  że należy jako Wójt 

do Zrzeszenia Prezydentów , Burmistrzów i Wójtów Województwa Lubskiego. Takie 

Zrzeszenie nie może występować jako strona. Aby można było występować jako strona, musi 

to być zrzeszenie gmin i w ten sposób został zmieniony statut, którego projekt załączony 

został do projektu uchwały. wszystkie inne sprawy nie zmieniają się. 

- W związku z tym jest taka potrzeba, aby wszystkie gminy, których  prezydenci , 

burmistrzowie i Wójtowie są w zrzeszeniu, podjęcia jednakowych uchwał w tej sprawie. 

- Pan Wójt ponadto poinformował, że po przyjęciu takiej uchwały, Zrzeszenie gmin będzie 

mogło wystąpić, np. w sprawie nowelizacji ustawy o podatku od nieruchomości, w kwestii 

kiedy gminy zostają obciążone podatkiem od nieruchomości za mienie będące własnością 

gminy. 

 

Pytań nie było.  

Wszystkie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę nr XXXV/206/2014 w sprawie przystąpienia do 
Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego, którą przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 
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Ad 4. 

 

Pan Wójt poinformował , że jest to uchwała intencyjna popierająca utworzenie sądu 

rejonowego w Sulęcinie, obecnie jest jako zamiejscowy; Ministerstwo wymaga, aby były 

spełnione dwa warunki: liczba mieszkańców i tego warunku nie spełnia    , liczba 

rozpatrywanych spraw w ciągu roku – ten warunek spełnia, bo liczba rozpatrywanych spraw 

to ponad 8 000 w ciągu, a jest wymagane 5 000 spraw w ciągu roku. 

 W związku z tym staramy się, aby Sąd Rejonowy wrócił do Sulęcina. 

 
 

Pytań nie było.  

Wszystkie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę nr XXXV/207/2014 w sprawie utworzenia Sądu 
Rejonowego w Sulęcinie , którą przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

Ad 5. 

 

Pan Wójt poinformował, że przedłużenie umowy dzierżawy na okres ponad 3 lata może 

nastąpić tylko za zgodą Rady Gminy, dlatego jest przedłożony projekt takiej uchwały, który 

dotyczy przedłużenia umowy dzierżawy z Panią Moniką Musztyfaga. 

 

 

Pytań nie było.  

Wszystkie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę nr XXXV/208/2014 w sprawi przedłużenia umowy 
dzierżawy z Panią Moniką Musztyfaga   , którą przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

 

Ad 6.  

 

Pan Dariusz Gondek, po. Kierownik ZUK w Krzeszycach poinformował, że zgodnie z ustawą 

o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków wnosi o 

zatwierdzenie cen za wodę i ścieki - ZUK chce utrzymać takie same ceny. 

- przedstawił projekt uchwały. 

 

Radny Pan Smolarek - czy jest przewidywana budowa oczyszczalni biologicznej przy blokach 

w Rudnicy? 

 

Kierownik ZUK – oczyszczalnia będzie budowana. 

 

Pan Wójt – poinformował: prowadzę jeszcze rozmowy z ANR dot. dofinansowania tej 

inwestycji i nie jest to takie łatwe. Przepis, który teraz obowiązuje jest taki, że jeżli mienie 

przejmuje się od ANR w danym roku, to na to można dostać dofinansowanie, a my 

przejęliśmy Rudnicę ponad 10 lat temu; w związku z tym czynimy starania, aby mimo tr5o 

uzyskać dofinansowanie. Na razie mam odpowiedź, że będzie to możliwe. Dlatego nie można 
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powiedzieć, że na pewno będzie, tylko, że wszystko robimy w tym kierunku. Koszt będzie w 

granicach 140 tys. zł. i będzie to tylko dla tych bloków zrobiona bez dodatkowej sieci dla 

całej Rudnicy. 

 

Pan Smolarek – mieszkańcy płacą duże rachunki jak na ich dochody, bo i 400 i 600 zł i8 jest 

to duże obciążenie dla tych ludzi; na pewno budowa takiej biologicznej oczyszczalni obniży 

te koszty. 

 

Pan Wójt – jak ktoś tyle wody zużywa, to nie obniży. 

 

Pan Soliński – wyjaśnił, że budowa takiej  oczyszczalni  nie obniży nic kosztów, mieszkańcy 

już teraz płacą tyle, ile będą płacić w przyszłości, a najbardziej tu dokłada Gmina, bo Wójt 

finansuje koszty transportu. 

 

Więcej pytań nie było.  

Wszystkie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę nr XXXV/209/2014 w sprawi uchwalenia cen wody i 
stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie  ścieków e  , którą przyjęto 
jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

 

Ad 7. 

 

Pan Sekretarz poinformował, że zmiana uchwały związana jest z nadaniem nazw nowym 

ulicom i to chodzi o obwód krzeszycki; nadane nazwy muli to: 15 Południka i Parkowa. I 

trzeba było te ulice przyporządkować do okręgów wyborczych. Najbardziej optymalne jest, 

by ul. Parkową dołączyć do okręgu nr 3, a ul. 15 Południka do okręgu ul. Dworcowej i 

Sulęcińskiej. Te propozycje zostały uzgodnione z Komisarzem Wyborczym. Nie dokonuje się 

zmian w obwodzie głosowania, dlatego że w obwodach są całe miejscowości. 

 

Uwag radni nie wnieśli.  

Wszystkie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę nr XXXV/210/2014 w sprawie zmiany opisu granic 
stałych okręgów wyborczych utworzonych   na terenie Gminy Krzeszyce  , którą przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

Ad 8. 

 

Pan Wójt poinformował, że od 3 lat  realizujemy program usuwania azbestu, na podstawie 

wcześniej opracowanego programu i korzystamy z dotacji WFOŚ 

 

 

Uwag radni nie wnieśli.  

Wszystkie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
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Pan Przewodniczący odczytał uchwałę nr XXXV/211/2014 w sprawie  przyjęcia  dotacji z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze którą 
przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

 

 

Ad 9.  

 

Pani Skarbnik – poinformowała,  

 

 

 

 

 

 

 

 

Uwag radni nie wnieśli.  

Wszystkie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę nr XXXV/212/2014 w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej 2014r , którą przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

 

Ad 10.  

 

Pan Wójt -  przedstawił sprawozdanie  z wykonania budżetu za 2013r. 

- poinformował, że jeśli chodzi o zadania, to nie mogliśmy zrobić tyle, ile chcemy, ponieważ 

niestety nasze dochody nie są już takie jak kiedyś, m.in. przez to, że przez ostatnie 3 lata 

odchodzi nam subwencja wyrównawcza, którą Ministerstwo nam odliczyło i to musimy w 

kolejnych latach uwzględniać, chociaż staramy się, podjęliście Państwo uchwałę o zaliczeniu 

dróg polnych jako dróg gminnych i to będzie skutkowało w latach następnych;  

- najważniejsze wykonane zadania to: 

- budowa remizy w Kołczynie, 

- modernizacja remizy OSP w Krzeszycach 

- modernizacja Sali wiejskiej w Przemysławiu 

- udział gminy w realizacji zadań powiatowych – drogi 

- budowa placu zabaw w Rudnej i Krępinach 

- modernizacja dróg gminnych. 

-Na wielu działach brakuje nam pieniędzy: gospodarka komunalna, mieszkaniowa, czy 

ośrodek kultury, czy biblioteki, nie mówiąc o opiece społecznej.  

Zadania nam dochodzą, ale brakuje środków. 

 

Ad 11. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła pozytywną opinię  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 
w sprawie sprawozdania z wykonania  Budżetu Gminy Krzeszyce za 2013r. 
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Ad 12. 
 
Pani Władysława Olszewska, zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krzeszyce 
przedstawiła  wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krzeszyce w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Krzeszyce  z tytułu wykonania Budżetu Gminy za 2013r. 
 
Ad 13. 
 

Pani Skarbnik przedstawiła pozytywną opinię  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzeszyce  z tytułu wykonania Budżetu Gminy za 
2013r. 

 

Ad 14. 

Radni nie wnieśli pytań  

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę nr XXXV/213/2014 w sprawie rozpatrzenia i 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013r. –    
, którą przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

 

Ad 15. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę nr XXXV/214/2014 w sprawie udzielenia absolutorium 
dla Wójta Gminy Krzeszyce , którą przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

Ad 16. 

 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z  prac w okresie międzysesyjnym,  

tj. od 24.04.2014r. do 25.06.2014r.: 

 

03.05./2014r. – udział w uroczystej mszy i spotkaniu z członkami OSP Krzeszyce. 

 

04.05.2014r. – udział jednostki OSP Kołczyn w zawodach Pożarniczych z okazji Dni 

Sulęcina (I m.). 

 

05.05.2014r. m- udział w Walnym Zgromadzeniu Sprawozdawczym Euroregionu „Pro 

Europa Viadrina w Gorzowie Wielkopolskim. 

 

06.05.2014r. – udział w Walnym Zgromadzeniu Gminnej Spółki Wodnej w Krzeszycach. 

Omówiono działalność Spółki w 2013r. i plany na 2014r., 

- udział w Gminnej Konferencji Sprawozdawczo-Wyborczej Związku Nauczycielstwa 

Polskiego w Krzeszycach. 

 

09.05.2014r. – udział w powiatowych obchodach Dnia Strażaka w KP PSP w Sulęcinie. 

 

16.05.2014r. – spotkanie z Prezesem GBS Barlinek p.  Zb. Wielgoszem na temat 

sponsorowani9a przez GBS XX Wystawy „Krzeszycka jesień”. 
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17.06.2014r. – VII Międzynarodowy Bieg Kołczyński Bieg Olimpijski, w którym wzięło 

udział 800uczestników. Gośćmi honorowymi biegu byli m.in. Dariusz Goździak, Tomasz 

Kucharski, Tomasz Blatkiewicz. 

 

21-22.06.2014r. -  udział w Konferencji w Tarnowie Podgórnym nt. „Przyciąganie 

inwe4storów i ich obsługa” w kontekście funkcjonowania strefy gospodarczej. 

28.05.2014r. – udział w Walnym Zgromadzeniu CZG-12; była to sesja absolutoryjna. 

02.;06.2014r. -  spotkanie z przedstawicielem PZMot. w Gorzowie Wielkop-0olskim oraz 

Zarządem nowopowstałego Moto Klubu Krzeszyce w sprawie funkcjonowania tego klubu na 

terenie gminy w zgodzie z przepisami PZMot. Klubowi użyczony będzie ter4n po byłej 

żwirowni w Krzeszycach pod pewnymi warunkami. 

 

04.06.20914r. – udział w Konwencie Wójtów i Burmistrzów woj. lubuskiego w Nowej Soli, 

gdzie m.in. podjęto uchwałę o nowelizacji ustawy o podatku od nieruchomości. 

 

07.06.2014r. – udział w uroczystym otwarciu infrastruktury sportowej przy boisku w Słońsku. 

Atrakcją otwarcia był mecz drużyny „Warta” Słońsk z oldbojami Lecha Poznań, 

- udział w rodzinnym festynie w Brzozowej. 

 

18.06.2014r. – podpisana została u7molwa na modernizację Sali wiejskiej w Krzemowie 

(BUDMAR) – koszt w zaokrągleniu 335 tys. zł brutto. 

 

21.06.2014r. – udział w obchodach 15-lecia powstania Powiatu Sulęcińskiego. Z tej okazji 

pamiątkowe statuetki otrzymali m.in. sołtysi: p. AS. Wąsowicz, St. Pulkowski, zespół 

„Rudniczanki”, p. J. Solińska czy Przewodniczący RG Krzeszyce. – p. J. Galoński. 

 

Radni przyjęli sprawozdanie do wiadomości. 

 

Następnie Pan Wójt zaprosił na obchody 660-lecia Krzeszyc w dniach  27-28.06.2014r.: 

27.06.2014r. od 20.00 turniej piłki nożnej na Orliku, 

28.06.2014r. zawody pożarnicze4 powiatowe z udziałem 7 drużyn OSP z powiatu i 4 MDP 

 

 

Ad 17. 

 

Pan Przewodniczący zaprosił na festyn do Muszkowo pn. Polsko-Włoskie Klimaty na dzień 

07.07.2014r. 

 

Dyrektor GOK Pan Zawadzki Grzegorz prosił o zgłaszanie gospodarstw do Konkursu „Piękna 

Zagroda”. 

 

Sołtys Muszkowa Pan Woszczyński – zwrócił się pytaniem, co z drogą w Karkoszowie? 

 

Pan Wójt – poinformował, że przystępujemy do skorzystania z gwarancji, ponieważ 

wykonawca nie chce usunąć usterek.  

 

Radny Pan Ryszard Buczkowski – prosił o parę przeczep kruszywa na Krasnołęg i Czartów. 

 

Radny Pan Blatkiewicz – wniósł uwagę, że działka Pana Szymaniak w samym centrum 

Krzeszyce jest zarośnięta. 
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Radny Pan Małaczyński -  dodał, że również działka po starej mleczarni na ul Dworcowej w 

Krzeszycach  jest zarośnięta. 

 

Sołtys Rudnicy Pani Mądrzak – wniosła, że Pani Stefańczyk z Łąkowa nie ma dojazdu, jest na 

tę chwilę odcięta od świata - Pan Harasimowicz ogrodził swoją działkę po części której  

dotychczas jeżdżono. 

 

Więcej pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Pan Przewodniczący podziękował zabranym za przybycie i owocną dyskusję i dokonał 

zamknięcia obrad sesji w dniu 25.06.2014r. Obrady zakończo0no o godz. 14.00. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

…………………………. 

/Maria Parchimowicz/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


